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Abstract (en)
A cleaning machine (1) for continuous take-up and cleaning of the ballast bed of a track with a machine frame (3, 5), which is supported on rail
bogies (2) and has a clearing chain (14) for taking up ballast and a sifting installation for ballast cleaning, with conveyor belts for ballast and waste
transport and with a track lifting device (19), which can be displaced vertically and laterally by drives, for lifting the track. The track lifting device
(19) is assigned a vibrator (21) for generating horizontal vibrations and vibrations running transversely to the longitudinal direction of the machine.
<IMAGE>

Abstract (de)
Reinigungsmaschine (1) zur kontinuierlichen Aufnahme und Reinigung der Schotterbettung eines Gleises mit einem auf Schienenfahrwerken (2)
abgestützten, eine Räumkette (14) zur Schotteraufnahme sowie eine Siebanlage zur Schotterreinigung aufweisenden Maschinenrahmen (3,5), mit
Förderbändern zum Schotter- und Abraumtransport sowie mit einer durch Antriebe höhen- und seitenverstellbaren Gleishebeeinrichtung (19) zum
Anheben des Gleises. Der Gleishebeeinrichtung (19) ist ein Vibrator (21) zur Erzeugung von horizontalen und quer zur Maschinenlängsrichtung
verlaufenden Schwingungen zugeordnet. <IMAGE>
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